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OR.Oz.0022.4.2021 

 

PROTOKÓŁ NR  143/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 28 stycznia 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Zajęcie stanowiska w sprawie skierowania pisma do Burmistrza Miasta Ciechocinka 

dotyczącego uregulowania stanu prawnego działki numer 833/14 o powierzchni 0,0042 ha, 

stanowiącej poszerzenie ulicy Zdrojowej w Ciechocinku. 

5.2. Oferta sprzedaży części działki numer 698/1 położonej w obrębie Raciążka, przylegającej 

bezpośrednio do terenu Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku – zajęcie stanowiska. 

5.3. Wniosek Prezesa Klubu MZKS „Orlęta” Aleksandrów  Kujawski o bezpłatne 

udostępnienie sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

dla grup młodzieżowych – zajęcie stanowiska. 

5.4. Pismo Prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich dotyczące planów Ministerstwa 

Zdrowia w zakresie restrukturyzacji podmiotów leczniczych. 

5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2021. 

5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii o zaliczeniu do kategorii 

dróg gminnych tj. ulicy Mościckiego w miejscowości Łazieniec o długości 75 mb. 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków 

komisji konkursowych powoływanych w celu opiniowania złożonych ofert w otwartych 

konkursach ofert na realizację w 2021 roku zadań publicznych w zakresie: kultury  

i ochrony dziedzictwa narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki. 

5.9. Wniosek złożony przez Usługi Drogowe Sergiusz Makowski z siedzibą we Włocławku, 

działające w imieniu Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego o wydanie opinii  

na realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 4615008C ulicy 

Targowej w Aleksandrowie Kujawskim” – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Partnera Wiodącego - 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego do reprezentowania Partnera – Powiatu 

Aleksandrowskiego wobec Instytucji Zarządzającej RPO WK-P na lata 2014 – 2020 oraz 

wobec osób trzecich w działaniach związanych z realizacją projektu „Rodzina w Centrum 

3”, o numerze RPKP.09.03.02 – 040068/20, Priorytet 9 Solidarne Społeczeństwo, 

Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług 
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społecznych, w tym do składania w imieniu partnera – Powiatu Aleksandrowskiego  

i na jego rzecz: wniosków o płatność, aktualizacji wniosku o dofinansowanie Projektu, 

podpisywania aneksów do umowy partnerskiej. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego. Posiedzenie prowadzone jest zdalnie. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Pani Małgorzata Wdowczyk członkini Zarządu Powiatu uczestniczy  

w posiedzeniu zdalnie. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 142/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 20 stycznia 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 142/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 20 stycznia 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków 

komisji konkursowych powoływanych w celu opiniowania złożonych ofert w otwartych 

konkursach ofert na realizację w 2021 roku zadań publicznych w zakresie: kultury  

i ochrony dziedzictwa narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki. 
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5.9. Wniosek złożony przez Usługi Drogowe Sergiusz Makowski z siedzibą we Włocławku, 

działające w imieniu Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego o wydanie opinii  

na realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 4615008C ulicy 

Targowej w Aleksandrowie Kujawskim” – zajęcie stanowiska. 

5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Partnera Wiodącego - 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego do reprezentowania Partnera – Powiatu 

Aleksandrowskiego wobec Instytucji Zarządzającej RPO WK-P na lata 2014 – 2020 oraz 

wobec osób trzecich w działaniach związanych z realizacją projektu „Rodzina w Centrum 

3”, o numerze RPKP.09.03.02 – 040068/20, Priorytet 9 Solidarne Społeczeństwo, 

Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług 

społecznych, w tym do składania w imieniu partnera – Powiatu Aleksandrowskiego  

i na jego rzecz: wniosków o płatność, aktualizacji wniosku o dofinansowanie Projektu, 

podpisywania aneksów do umowy partnerskiej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Zajęcie stanowiska w sprawie skierowania pisma do Burmistrza Miasta 

Ciechocinka dotyczącego uregulowania stanu prawnego działki numer 833/14  

o powierzchni 0,0042 ha, stanowiącej poszerzenie ulicy Zdrojowej w Ciechocinku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Zajęcie stanowiska w sprawie 

skierowania pisma do Burmistrza Miasta Ciechocinka dotyczącego uregulowania stanu 

prawnego działki numer 833/14 o powierzchni 0,0042 ha, stanowiącej poszerzenie ulicy 

Zdrojowej w Ciechocinku. 

Uchwałą z dnia 20 września 2013 roku Rada Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim wyraziła 

zgodę na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Miejskiej Ciechocinek tj. 

działek zajętych pod drogi powiatowe położone na terenie miasta Ciechocinka. Znalazły się  

w niej m.in. wszystkie działki w obrębie ulicy Zdrojowej. W związku z brakiem decyzji 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego o nabyciu przez Powiat Aleksandrowski działki numer 

833/14 o powierzchni 0,0042 ha nie została ona objęta uchwałą, a tym samym nie została 

przekazana aktem darowizny. Decyzja Wojewody z dnia 30 września 2013 r. stała się 

ostateczna 7 listopada 2013 r. W celu uregulowania stanu faktycznego i prawnego zasadne 

byłoby podjęcie przez Radę Powiatu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie 

darowizny przedmiotowej działki na rzecz Gminy Miejskiej Ciechocinek. Koszty aktu 

notarialnego ponosiłby nowy nabywca. 
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Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję wystąpić  

do Burmistrza Miasta Ciechocinka z pismem dotyczącym uregulowania stanu prawnego 

działki numer 833/14 o powierzchni 0,0042 ha, stanowiącej poszerzenie ulicy Zdrojowej  

w Ciechocinku. Po otrzymaniu odpowiedzi podejmiemy dalsze działania w tym zakresie.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił wystąpić do Burmistrza Miasta Ciechocinka z pismem 

dotyczącym uregulowania stanu prawnego działki numer 833/14 o powierzchni 0,0042 ha, 

stanowiącej poszerzenie ulicy Zdrojowej w Ciechocinku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 20 stycznia 

2021 r. znak: GN.Gg.680.3.2021 o zajęcie stanowiska w sprawie skierowania pisma do 

Burmistrza Miasta Ciechocinka dotyczącego uregulowania stanu prawnego działki numer 

833/14 o powierzchni 0,0042 ha, stanowiącej poszerzenie ulicy Zdrojowej w Ciechocinku, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Oferta sprzedaży części działki numer 698/1 położonej w obrębie Raciążka, 

przylegającej bezpośrednio do terenu Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo 

– Opiekuńczego w Raciążku – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Oferta sprzedaży części działki numer 

698/1 położonej w obrębie Raciążka, przylegającej bezpośrednio do terenu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Wpłynęła oferta sprzedaży części działki numer 698/1 położonej w obrębie Raciążka, 

przylegającej bezpośrednio do terenu Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – 

Opiekuńczego w Raciążku. Nie mamy stanowiska Dyrektora SP ZL-O w Raciążku w tej 

sprawie. W związku z tym, proponuję zwrócić się do Dyrektora czy biorąc pod uwagę 

planowany rozwój zakładu byłby zainteresowany nabyciem tej działki. Proponuję wyznaczyć 

termin odpowiedzi do 2 lutego 2021 r. Na kolejnym Zarządzie, po zapoznaniu się  

ze stanowiskiem Dyrektora SP ZL-O podjęlibyśmy decyzję w tej sprawie. 

Otwieram dyskusję? Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie ma podanej ceny sprzedaży? 

 

Pan Adam Potaczek – jest to dość duża działka ok. 5.500 m2. 

 

Pani Paulina Smykowska – proszę zwrócić uwagę, że to są gruntu rolne. Musiałby 

wypowiedzieć się Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska czy jest 

możliwość przekształcenia gruntów. 
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Na posiedzenie Zarządu Powiatu zaproszony został Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – kto ma prawo nabyć tę działkę powiat czy SP ZL-O? 

 

Pan Jacek Żbikowski Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 

powiat. Powiat nabywa nieruchomość do zasobów mienia powiatu. Musiałaby być zgoda 

Rady Powiatu na nabycie tej działki i przyjęcie jej na stan. Kwestia jest taka, czy Dyrektor  

SP ZL-O byłby zainteresowany tą działką. 

  

Pan Adam Potaczek – to jest grunt rolny. 

 

Pan Jacek Żbikowski – tak.  

 

Pani Paulina Smykowska – czy jest możliwość przekształcenia tych gruntów? 

 

Pan Jacek Żbikowski – pierwsza kwestia to czy jest plan zagospodarowania, a jeżeli nie ma 

to czy Dyrektor dostanie decyzję o warunkach zabudowy dla zrobienia tam tego co się chce 

zrobić. Dyrektor SP ZL-O musiałby wystąpić do Urzędu Gminy Raciążek w tej sprawie.  

 

Pani Paulina Smykowska – czy jest tam plan zagospodarowania? 

 

Pan Jacek Żbikowski – nie sądzę, ale decyzję o warunkach zabudowy myślę, że jak 

najbardziej by otrzymał. 

Oferent informuje, że były prowadzone rozmowy z Dyrektorem SP ZL-O, ale Dyrektor nas 

nie komunikował o tym. Dyrektor powinien złożyć wniosek do Zarządu Powiatu w tej 

sprawie, że planuje rozbudować zakład, że jest zainteresowany nabyciem tej działki, że 

można na tej działce wykonać planowaną inwestycję, że otrzyma decyzję o warunkach 

zabudowy i powinien podać proponowaną przez oferenta cenę. Ceny działek na terenie 

powiatu wahają się od 40zł za 1 m2 do 250 zł za m2 w Ciechocinku. Pytanie ile ta działa może 

kosztować. Trzeba zacząć od tego czy SP ZL-O ta działka jest potrzebna czy nie. Jeśli nie to 

nie ma co rozmawiać w sprawie kupna tej działki. Dyrektor powinien przedłożyć Zarządowi 

pełną informację w tej sprawie, że planuje rozbudowę zakładu, że prowadził rozmowy  

w sprawie nabycia tej działki, jaka byłaby wstępna cena działki. Doszłyby jeszcze koszty 

podziału geodezyjnego, koszty aktu notarialnego. Działka kupowana byłaby na polepszenie 

zagospodarowania przyległej działki należącej do zakładu dlatego nie trzeba by wydzielać 

drogi dojazdowej. Oprócz tego musi być decyzja o warunkach zabudowy, że można tam tę 

inwestycję zrealizować, bo kupić działkę i nie móc nic na niej zrobić to jest bez sensu. 

Dyrektor musiałby poinformować właściciela działki na jakim etapie jest sprawa. 

 

Pani Paulina Smykowska – my możemy poinformować właściciela działki, że Zarząd 

Powiatu zapoznał się z ofertą i trwają rozmowy. 
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Pan Jacek Żbikowski – dobrze. Wystąpimy do Dyrektora SP ZL-O o zajęcie stanowiska  

i poinformujemy właściciela działki, że Zarząd Powiatu zapoznał się z ofertą i wystąpił  

do Dyrektora o zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – po zapoznaniu się z przedłożoną ofertą sprzedaży części działki 

numer 698/1 położonej w obrębie Raciążka, przylegającej bezpośrednio do terenu 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, proponuję 

wystąpić do Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego  

w Raciążku o zajęcie stanowiska w przedmiocie nabycia przez powiat na rzecz SP ZL-O  

w Raciążku oferowanej działki tj. jakie są zamierzenia w zakresie rozwoju i rozbudowy 

zakładu, czy istnieje potrzeba nabycia działki, czy w przypadku nabycia działki Dyrektor 

otrzymałby decyzję o warunkach zabudowy, czy prowadzone były przez Dyrektora rozmowy  

z właścicielem działki w kwestii jej nabycia, jaka oferowana była cena działki. Na stanowisko 

Dyrektora SP ZL-O w Raciążku Zarząd Powiatu oczekuje do 2 lutego 2021 r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z ofertą sprzedaży części działki numer 698/1 położonej  

w obrębie Raciążka, przylegającej bezpośrednio do terenu Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku i postanowił wystąpić do Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku o zajęcie 

stanowiska w przedmiocie nabycia przez powiat na rzecz SP ZL-O w Raciążku oferowanej 

działki tj. jakie są zamierzenia w zakresie rozwoju i rozbudowy zakładu, czy istnieje potrzeba 

nabycia działki, czy w przypadku nabycia działki Dyrektor otrzymałby decyzję o warunkach 

zabudowy, czy prowadzone były przez Dyrektora rozmowy z właścicielem działki w kwestii jej 

nabycia, jaka oferowana była cena działki. Na stanowisko Dyrektora SP ZL-O w Raciążku 

Zarząd Powiatu oczekuje do 2 lutego 2021 r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 22 stycznia 

2021 r. znak: GN.Gg.680.4.2021 wraz z ofertą sprzedaży części działki numer 698/1 

położonej w obrębie Raciążka, przylegającej bezpośrednio do terenu Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wniosek Prezesa Klubu MZKS „Orlęta” Aleksandrów  Kujawski o bezpłatne 

udostępnienie sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

dla grup młodzieżowych – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Wniosek Prezesa Klubu MZKS 

„Orlęta” Aleksandrów  Kujawski o bezpłatne udostępnienie sali gimnastycznej w Zespole 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dla grup młodzieżowych. 
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Prezes Klubu MZKS „Orlęta” Aleksandrów  Kujawski zwrócił się o bezpłatne udostępnienie 

sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dla grup 

młodzieżowych. Półtoragodzinne zajęcia dla dzieci i młodzieży odbywałyby się trzy razy  

w tygodniu w okresie od 25 stycznia 2021 r. do 25 lutego 2021 r. Dyrektor ZS Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim przychyla się do prośby Prezesa Klubu MZKS „Orlęta”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Adam Potaczek – Dyrektor powinien zrobić inwentaryzację sprzętu, urządzeń, żeby na 

wypadek jego uszkodzenia odpowiedzialność poniósł Klub i zawrzeć umowę udostępnienia 

sali gimnastycznej, w której określiłby warunki korzystania z niej. Chodzi mi o to, że gdyby 

nastąpiły jakieś uszkodzenia to, żeby szkoła nie ponosiła kosztów naprawy tylko Klub. 

 

Pani Paulina Smykowska – Dyrektor za każdym razem w przypadku wynajmu pomieszczeń 

ma obowiązek zawrzeć umowę użyczenia, spisać protokół zdawczo - odbiorczy. 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję wyrazić zgodę na bezpłatne udostępnienie sali 

gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dla grup młodzieżowych 

Klubu MZKS „Orlęta” Aleksandrów  Kujawski i zawarcie przez Dyrektora  ZS Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim umowy użyczenia z Zarządem Klubu, w której znajdą się 

zapisy dotyczące zasad i warunków korzystania z sali gimnastycznej oraz sprzętu i urządzeń, 

a także o odpowiedzialności Klubu  za wszelkie szkody powstałe w wyniku niewłaściwego 

korzystania z sali gimnastycznej, sprzętu i urządzeń . 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na bezpłatne udostępnienie sali gimnastycznej w Zespole 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim dla grup młodzieżowych Klubu MZKS „Orlęta” 

Aleksandrów  Kujawski i zawarcie przez Dyrektora  ZS Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim 

umowy użyczenia z Zarządem Klubu, w które znajdą się zapisy dotyczące zasad i warunków 

korzystania z sali gimnastycznej oraz sprzętu i urządzeń, a także o odpowiedzialności Klubu  

za wszelkie szkody powstałe w wyniku niewłaściwego korzystania z sali gimnastycznej, 

sprzętu i urządzeń . 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 26 stycznia 2021 r. znak: PS.423.1.2021 wraz z wnioskiem 

Prezesa Klubu MZKS „Orlęta” Aleksandrów  Kujawski z dnia 20 stycznia 2021 r. o bezpłatne 

udostępnienie sali gimnastycznej w Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

dla grup młodzieżowych i pismem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 22 stycznia 2021 r. w przedmiotowej sprawie, stanowi załącznik do 

protokołu. 
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Ad 5.4. Pismo Prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich dotyczące planów 

Ministerstwa Zdrowia w zakresie restrukturyzacji podmiotów leczniczych. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Pismo Prezesa Zarządu Związku 

Powiatów Polskich dotyczące planów Ministerstwa Zdrowia w zakresie restrukturyzacji 

podmiotów leczniczych. 

W okresie ostatnich dwóch tygodni dowiedzieliśmy się o planach Ministerstwa Zdrowia  

w zakresie restrukturyzacji podmiotów leczniczych tj. przejmowania szpitali powiatowych  

i przekazywania ich na razie nie wiadomo komu, czy samorządowi województwa czyli 

marszałkom, czy też będzie to Rząd RP. Jest stanowisko Związku Powiatów Polskich, które 

przedstawia obecną sytuację w jednostkach zdrowia podległych pod Ministerstwo Zdrowia, 

że wcale nie jest tam tak różowo i sytuacja finansowa nie jest dobra w ich jednostkach. 

Dodatkowo ogromny nacisk przy zabieraniu szpitali powiatom kładzie się na zmianie kadry 

menadżerskiej. Nie będę przytaczała wszystkich spostrzeżeń Związku Powiatów Polskich. 

Musimy sobie zdawać sprawę z tego, że faktycznie sytuacja ta nabiera rozpędu i nie jest do 

końca wyjaśnione jak miałoby to wyglądać w rzeczywistości. Wszyscy wiemy, że są dwa 

typy szpitali, są to SP ZOZ-y i spółki prawa handlowego, tak jak u nas, gdzie powiat jest 

100% właścicielem. Jak ma się do tego chęć zabraniam nam naszego majątku, w który 

inwestujemy, którego jesteśmy właścicielami i przekazania tego komukolwiek innemu bez 

przysłowiowej złotówki, mimo tego, że powiaty od 20 lat spłacają zadłużenia szpitali. Nasz 

powiat również ciągle boryka się ze spłatą kredytów z lat poprzednich, Skarbnik mówi, że  

9 lat będziemy jeszcze spłacać zadłużenia szpitala, które miały miejsce w latach poprzednich. 

Jest to cały czas obciążenie powiatów, z którym spotykamy się już 20 lat i zainwestowaliśmy 

mnóstwo środków finansowych. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – ok. 40 mln. zł.  

 

Pani Lidia Tokarska – Rząd RP planuje to nam zabrać i oddać komuś innemu.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – stanowisko Związku Powiatów Polskich jest słuszne i ja je 

popieram. 

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli by miało do tego dojść to my jako właściciele spółki 

chcielibyśmy odzyskać pieniądze włożone w szpital, nasz wkład, który zainwestowaliśmy  

w spółkę. Jest to  typowa nacjonalizacja spółki.  

Stanowisko  Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego jest zbieżne  

ze stanowiskiem Zarządu Związku Powiatów Polskich.  

Nam wszystkim na sercu leży dobro powiatu i dobro szpitala. Dlatego chcielibyśmy 

uczestniczyć w pracach gremiów, które opracowują plan restrukturyzacji szpitali. Powiaty nie 

zostały zaproszone do tych rozmów, prezesi szpitali też nie zostali zaproszeni do rozmów. 

Chcielibyśmy usiąść do stołu i wspólnie wypracować rozwiązanie tego problemu. Nie 

chcielibyśmy być w tak ważnych sprawach dla powiatu, w sprawach majątku powiatu 

pomijani.  

Czy ktoś ma inne zdanie? 
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Pani Małgorzata Wdowczyk – popieram to stanowisko. 

 

Pan Adam Potaczek – nie ma przedstawionych konkretnych rozwiązań. Nie jestem za tym, 

że my włożyliśmy ogrom pieniędzy w szpital, a Rząd nam go zabierze, a my zostaniemy  

z długami. Myślę, że powinien nam to rekompensować.  

Należałoby poprzeć stanowisko Związku Powiatów Polskich, żeby samorządy brały udział 

dyskusji na temat przekształcenia szpitali. 

 

Pani Lidia Tokarska – w grudniu Minister Zdrowia wydał zarządzenie w sprawie powołania 

zespołu  do spraw przygotowania rozwiązań legislacyjnych dotyczących restrukturyzacji 

podmiotów leczniczych wykonujących działalność leczniczą w rodzaju świadczenia szpitalne. 

W zespole tym nie ma nikogo ze strony samorządowej i ze strony szpitali.  

Proponuję, żeby Zarząd Powiatu, zapoznał się i poparł stanowisko Zarządu Związku 

Powiatów Polskich z dnia 14 stycznia 2021 r. i Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko 

– Pomorskiego z dnia 25 stycznia 2021 r. w sprawie planów Ministerstwa Zdrowia 

dotyczących restrukturyzacji podmiotów leczniczych wykonujących działalność leczniczą  

w rodzaju świadczenia szpitalne. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się i poparł stanowisko Zarządu Związku Powiatów Polskich  

z dnia 14 stycznia 2021 r. i Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego  

z dnia 25 stycznia 2021 r. w sprawie planów Ministerstwa Zdrowia dotyczących 

restrukturyzacji podmiotów leczniczych wykonujących działalność leczniczą w rodzaju 

świadczenia szpitalne. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 25 stycznia 2021 r. znak: PS.0232.3.2021 wraz z pismem 

Prezesa Zarządu Związku Powiatów Polskich z dnia 20 stycznia 2021 r. dotyczącym planów 

Ministerstwa Zdrowia w zakresie restrukturyzacji podmiotów leczniczych (stanowisko ZPP  

z dnia 14 stycznia 2021 r. ) oraz stanowisko Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego z dnia 25 stycznia 2021 r. , stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz 

ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2021. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach  oświatowych, dla których organem prowadzącym 
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jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2021. 

Proszę panią Sekretarz Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Paulina Smykowska – do 30 listopada dyrektorzy szkół składali wnioski  

o dofinansowanie form doskonalenia zawodowego nauczycieli. Od dwóch lat podejmowana 

jest uchwała w wersji prostej, przekazuje się środki do dyspozycji dyrektorów, z tym, że 

dyrektorzy muszą je wykorzystać na te formy, które mają w swoich planach doskonalenia 

zawodowego nauczycieli. Na ten rok zaplanowane jest 83.801 zł. Te wszystkie formy, które 

znalazły się we wnioskach dyrektorów, w planach, mieszczą się w tej kwocie. Za chwilę będą 

wnioski dyrektorów o przekazanie tych środków. Mieszczą się w tym szkolenia rady 

pedagogicznej, szkolenia dyrektorów. W uchwale wyodrębnione zostały tylko te formy, które 

są na studia podyplomowe, a wszystkie inne wynikają z bieżących potrzeb. One zostały 

określone na rok 2021 w tych wnioskach, które zostały złożone, natomiast w samej uchwale 

tego nie wpisujemy ze względu na to, że jeżeli w ciągu roku coś się zmienia musielibyśmy 

zmienić uchwałę i występować do związków zawodowych o opinie.   

Co do przedłożonego projektu uchwały nie było uwag ze strony związków zawodowych 

zrzeszających nauczycieli. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę 

w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach  oświatowych, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania w roku 2021. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych 

kwot dofinansowania w roku 2021. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 26 stycznia 2021 r. znak: PS.4371.1.2021 wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach  oświatowych, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Aleksandrowski oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania w roku 2021, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rodzaju świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków  

i sposobu ich przyznawania. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Proszę panią Sekretarz o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pani Paulina Smykowska – poprzednia chwała Rady Powiatu w sprawie określenia rodzaju 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków  

i sposobu ich przyznawania była z 2009 roku. Budziła trochę wątpliwości co do ubiegania się 

o środki przez nauczycieli. Teraz przedkładamy nowy projekt uchwały w tym zakresie, 

sporządzony na podstawie nowych przepisów. Uchwała została tak sporządzona, żeby była 

jak najprostsza do wykonania i żeby było jak najmniej komplikacji z realizacją tego zadania. 

Wnioski będą składane do Starosty, Zarząd Powiatu tak jak poprzednio będzie decydował  

o przyznaniu pomocy zdrowotnej. W tej uchwale jest 0,2 % planowanych rocznych środków 

na wynagrodzenia osobowe nauczycieli zatrudnionych w szkołach i taką kwotę mamy  

w budżecie powiatu 31.424 zł.  

Po wystosowaniu pism do związków zawodowych zrzeszających nauczycieli wpłynęły 

wnioski o zmianę treści uchwały. Zarząd Oddziału ZNP w Aleksandrowie Kujawskim 

proponuje rozszerzenie treści §4 ust. 1 poprzez wprowadzenie zapisu: „Z inicjatywą  

w sprawie przyznania zapomogi zdrowotnej mogą wystąpić również ogniwa związków 

zawodowych oraz sam dyrektor szkoły (placówki)”. My takiego zapisu nie uwzględniliśmy. 

Motywują to tym, że może być nauczyciel w takim stanie, że nie będzie mógł sam tego 

zrobić. Uważam, że inne przepisy to regulują, że w takich przypadkach w jego imieniu ktoś 

inny może wystąpić. Komisja Międzyzakładowa NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty 

i Szkolnictwa Wyższego Kujaw i Ziemi Dobrzyńskiej proponuje zwiększyć środki w budżecie 

powiatu corocznie 0,3% planowanych rocznych środków na wynagrodzenia osobowe 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach. Drugi ich wniosek dotyczy powołania komisji 

rozpatrującej wnioski nauczycieli z udziałem przedstawicieli związków zawodowych. Stoję 

na stanowisku, że przedstawiciel związków zawodowych nie powinien brać udziału  

w pracach takiej komisji, przeglądać dokumenty zdrowotne, zawierające dane wrażliwe 

nauczycieli. Moim zdaniem nie ma takiej potrzeby. Natomiast jeżeli chodzi o środki to 

ewentualnie można by zastanowić się nad zmianą uchwały pod koniec roku  

po przeanalizowaniu możliwości finansowych przy konstrukcji budżetu na rok 2022. 

Tegoroczny budżet mamy już uchwalony. Musimy związkom udzielić odpowiedzi jak ich 

wnioski zostały rozpatrzone, zgodnie z ustawą o związkach.  

 

Pani Lidia Tokarska – jeśli chodzi o zwiększenie środków z 0,2 % na 0,3% to w tym roku  

na pewno nie jest to możliwe. Moim zdaniem, nie uwzględniałabym propozycji ZNP co do 

zezwolenia na składanie wniosków w imieniu nauczyciela przez inne podmioty. Negatywnie 

odnoszę się do wniosku Międzyzakładowa NSZZ „Solidarność” o powołanie komisji 

rozpatrującej wnioski nauczycieli z udziałem przedstawicieli związków zawodowych.  
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Moim zdaniem należy zaakceptować przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu i przekazać 

pod obrady Rady Powiatu. 

Jakie jest państwa stanowisko? 

 

Pan Adam Potaczek – jestem za. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za, w tej wersji przedłożonej. 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję zatem odrzucić propozycje związków zrzeszających 

nauczycieli w zakresie zmiany treści projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia 

rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania tj.: 

1) Zarządu Oddziału ZNP w Aleksandrowie Kujawskim o rozszerzenie treści §4 ust. 1 

poprzez wprowadzenie zapisu: „Z inicjatywą w sprawie przyznania zapomogi zdrowotnej 

mogą wystąpić również ogniwa związków zawodowych oraz sam dyrektor szkoły 

(placówki)” ponieważ w przypadku niemożliwości złożenia wniosku przez nauczyciela  

w jego imieniu może wystąpić opiekun prawny lub pełnomocnik, w myśl obowiązujących 

przepisów prawa. 

2) Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Szkolnictwa 

Wyższego Kujaw i Ziemi Dobrzyńskiej o wyodrębnienie w budżecie powiatu corocznie 

0,3% planowanych rocznych środków na wynagrodzenia osobowe nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach ponieważ w roku bieżącym uchwała budżetowa została już 

podjęta i ze względów na trudną sytuację finansową nie ma możliwości zwiększenia 

środków finansowych na ten cel. 

3) Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Szkolnictwa 

Wyższego Kujaw i Ziemi Dobrzyńskiej o powołanie komisji rozpatrującej wnioski 

nauczycieli z udziałem przedstawicieli związków zawodowych ponieważ uchwała nie 

zakłada powoływania komisji, decyzję podejmuje Zarząd Powiatu i ta forma jest 

wystarczająca. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, odrzucił propozycje związków zrzeszających nauczycieli w zakresie zmiany 

treści projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rodzaju świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania tj.: 

1) Zarządu Oddziału ZNP w Aleksandrowie Kujawskim o rozszerzenie treści §4 ust. 1 poprzez 

wprowadzenie zapisu: „Z inicjatywą w sprawie przyznania zapomogi zdrowotnej mogą 

wystąpić również ogniwa związków zawodowych oraz sam dyrektor szkoły (placówki)” 

ponieważ w przypadku niemożliwości złożenia wniosku przez nauczyciela w jego imieniu 

może wystąpić opiekun prawny lub pełnomocnik, w myśl obowiązujących przepisów 

prawa. 

2) Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Szkolnictwa 

Wyższego Kujaw i Ziemi Dobrzyńskiej o wyodrębnienie w budżecie powiatu corocznie 

0,3% planowanych rocznych środków na wynagrodzenia osobowe nauczycieli 
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zatrudnionych w szkołach ponieważ w roku bieżącym uchwała budżetowa została już 

podjęta i ze względów na trudną sytuację finansową nie ma możliwości zwiększenia 

środków finansowych na ten cel. 

3) Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Szkolnictwa 

Wyższego Kujaw i Ziemi Dobrzyńskiej o powołanie komisji rozpatrującej wnioski 

nauczycieli z udziałem przedstawicieli związków zawodowych ponieważ uchwała nie 

zakłada powoływania komisji, decyzję podejmuje Zarząd Powiatu i ta forma jest 

wystarczająca. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania – bez zmian i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rodzaju 

świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków  

i sposobu ich przyznawania – bez zmian i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 26 stycznia 2021 r. znak: PS.4324.1.2021 wraz z projektem 

uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania 

oraz opinią Zarządu Oddziału ZNP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 8 stycznia 2021 r.  

i  Komisji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Szkolnictwa 

Wyższego Kujaw i Ziemi Dobrzyńskiej z dnia 18 stycznia 2021 r., stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii o zaliczeniu  

do kategorii dróg gminnych tj. ulicy Mościckiego w miejscowości Łazieniec o długości 

75 mb. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wyrażenia opinii o zaliczeniu do kategorii dróg gminnych tj. ulicy Mościckiego  

w miejscowości Łazieniec o długości 75 mb. 
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Wpłynął wniosek Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o wyrażenie opinii w sprawie 

zaliczenia drogi - ulicy Mościckiego w miejscowości Łazieniec o długości 75 mb do kategorii 

dróg gminnych. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję pozytywnie zaopiniować wniosek Wójta 

Gminy Aleksandrów Kujawski w sprawie zaliczenia drogi - ulicy Mościckiego  

w miejscowości Łazieniec o długości 75 mb do kategorii dróg gminnych i podjąć uchwałę  

w sprawie wyrażenia opinii o zaliczeniu do kategorii dróg gminnych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie zaopiniował wniosek Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski  

w sprawie zaliczenia drogi - ulicy Mościckiego w miejscowości Łazieniec o długości 75 mb  

do kategorii dróg gminnych i podjął uchwałę nr 239/2021 w sprawie wyrażenia opinii 

 o zaliczeniu do kategorii dróg gminnych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

20 stycznia 2021 r. znak: DUDiM.071.1.2021 wraz z wnioskiem Wójta Gminy Aleksandrów 

Kujawski z dnia 12 stycznia 2021 r. znak: In.7210.1.2021.SB i projektem uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyrażenia opinii o zaliczeniu do kategorii dróg gminnych tj. ulicy 

Mościckiego w miejscowości Łazieniec o długości 75 mb, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów  

na członków komisji konkursowych powoływanych w celu opiniowania złożonych 

ofert w otwartych konkursach ofert na realizację w 2021 roku zadań publicznych  

w zakresie: kultury i ochrony dziedzictwa narodowego oraz kultury fizycznej  

i turystyki. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji konkursowych 

powoływanych w celu opiniowania złożonych ofert w otwartych konkursach ofert  

na realizację w 2021 roku zadań publicznych w zakresie: kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki. 

 

Pani Paulina Smykowska – konkurs został przez Zarząd Powiatu ogłoszony, do 1 lutego 

2021 r. składane są oferty. W celu rozpatrzenia ofert potrzebna jest komisja konkursowa. 

Zgodnie z ustawą o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w skład tej komisji 

wchodzą przedstawiciele organu wykonawczego jednostki oraz osoby wskazane przez 

organizacje pozarządowe. W związku z tym, konieczne jest ogłoszenie naboru. Proponujemy, 

żeby  oferty składane były do 12 lutego 2021 r. Po tym terminie, Zarząd Powiatu będzie mógł 

powołać komisje konkursowe. 
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Pani Lidia Tokarska  – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę 

w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji konkursowych 

powoływanych w celu opiniowania złożonych ofert w otwartych konkursach ofert  

na realizację w 2021 roku zadań publicznych w zakresie: kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków 

komisji konkursowych powoływanych w celu opiniowania złożonych ofert w otwartych 

konkursach ofert na realizację w 2021 roku zadań publicznych w zakresie: kultury i ochrony 

dziedzictwa narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 27 stycznia 2021 r. znak: PS.524.1.1.2021 wraz z projektem 

uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji 

konkursowych powoływanych w celu opiniowania złożonych ofert w otwartych konkursach 

ofert na realizację w 2021 roku zadań publicznych w zakresie: kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego oraz kultury fizycznej i turystyki, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Wniosek złożony przez Usługi Drogowe Sergiusz Makowski z siedzibą  

we Włocławku, działające w imieniu Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego 

o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej 

nr 4615008C ulicy Targowej w Aleksandrowie Kujawskim” – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. Wniosek złożony przez Usługi 

Drogowe Sergiusz Makowski z siedzibą we Włocławku, działające w imieniu Burmistrza 

Miasta Aleksandrowa Kujawskiego o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. 

„Rozbudowa drogi gminnej nr 4615008C ulicy Targowej w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Przedmiotowa inwestycja nie koliduje z zadaniami samorządowymi Powiatu 

Aleksandrowskiego. Powiat Aleksandrowski jest właścicielem drogi powiatowej nr 2632C. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję pozytywnie zaopiniować i nie wnosić uwag   

do realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 4615008C ulicy 

Targowej w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, na wniosek złożony przez firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski  

z siedzibą we Włocławku, działającą w imieniu Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego, pozytywnie zaopiniował i nie wniósł uwag  do realizacji inwestycji drogowej 

pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 4615008C ulicy Targowej w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 27 stycznia 2021 r. znak: 

AB.6749.2.2021 wraz z wnioskiem złożony 22 stycznia 2021 r. przez Usługi Drogowe 

Sergiusz Makowski z siedzibą we Włocławku, działające w imieniu Burmistrza Miasta 

Aleksandrowa Kujawskiego o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej pn. 

„Rozbudowa drogi gminnej nr 4615008C ulicy Targowej w Aleksandrowie Kujawskim”, 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Partnera 

Wiodącego - Województwa Kujawsko – Pomorskiego do reprezentowania Partnera – 

Powiatu Aleksandrowskiego wobec Instytucji Zarządzającej RPO WK-P na lata 2014 

– 2020 oraz wobec osób trzecich w działaniach związanych z realizacją projektu 

„Rodzina w Centrum 3”, o numerze RPKP.09.03.02 – 040068/20, Priorytet 9 

Solidarne Społeczeństwo, Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, 

Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług społecznych, w tym do składania w imieniu partnera 

– Powiatu Aleksandrowskiego i na jego rzecz: wniosków o płatność, aktualizacji 

wniosku o dofinansowanie Projektu, podpisywania aneksów do umowy partnerskiej. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie upoważnienia Partnera Wiodącego - Województwa Kujawsko – Pomorskiego do 

reprezentowania Partnera – Powiatu Aleksandrowskiego wobec Instytucji Zarządzającej RPO 

WK-P na lata 2014 – 2020 oraz wobec osób trzecich w działaniach związanych z realizacją 

projektu „Rodzina w Centrum 3”, o numerze RPKP.09.03.02 – 040068/20, Priorytet 9 

Solidarne Społeczeństwo, Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, 

Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług społecznych, w tym do składania w imieniu partnera – 

Powiatu Aleksandrowskiego i na jego rzecz: wniosków o płatność, aktualizacji wniosku  

o dofinansowanie Projektu, podpisywania aneksów do umowy partnerskiej. 

Czy są pytania, uwagi? Nie ma. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie upoważnienia Partnera 

Wiodącego - Województwa Kujawsko – Pomorskiego do reprezentowania Partnera – Powiatu 

Aleksandrowskiego wobec Instytucji Zarządzającej RPO WK-P na lata 2014 – 2020 oraz 

wobec osób trzecich w działaniach związanych z realizacją projektu „Rodzina w Centrum 3”, 

o numerze RPKP.09.03.02 – 040068/20, Priorytet 9 Solidarne Społeczeństwo, Działanie 9.3 

Rozwój usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług społecznych,  

w tym do składania w imieniu partnera – Powiatu Aleksandrowskiego i na jego rzecz: 

wniosków o płatność, aktualizacji wniosku o dofinansowanie Projektu, podpisywania 

aneksów do umowy partnerskiej. 



17 
 

 

 

 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie upoważnienia Partnera Wiodącego Województwa 

Kujawsko – Pomorskiego do reprezentowania Partnera – Powiatu Aleksandrowskiego wobec 

Instytucji Zarządzającej RPO WK-P na lata 2014 – 2020 oraz wobec osób trzecich  

w działaniach związanych z realizacją projektu „Rodzina w Centrum 3”, o numerze 

RPKP.09.03.02 – 040068/20, Priorytet 9 Solidarne Społeczeństwo, Działanie 9.3 Rozwój 

usług zdrowotnych i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług społecznych, w tym  

do składania w imieniu partnera – Powiatu Aleksandrowskiego i na jego rzecz: wniosków  

o płatność, aktualizacji wniosku o dofinansowanie Projektu, podpisywania aneksów  

do umowy partnerskiej. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 28 stycznia 2021 r. znak: ORPZ.091.1.1.3.2021 wraz z projektem uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie upoważnienia Partnera Wiodącego - Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego do reprezentowania Partnera – Powiatu Aleksandrowskiego wobec Instytucji 

Zarządzającej RPO WK-P na lata 2014 – 2020 oraz wobec osób trzecich w działaniach 

związanych z realizacją projektu „Rodzina w Centrum 3”, o numerze RPKP.09.03.02 – 

040068/20, Priorytet 9 Solidarne Społeczeństwo, Działanie 9.3 Rozwój usług zdrowotnych  

i społecznych, Poddziałanie 9.3.2 Rozwój usług społecznych, w tym do składania w imieniu 

partnera – Powiatu Aleksandrowskiego i na jego rzecz: wniosków o płatność, aktualizacji 

wniosku o dofinansowanie Projektu, podpisywania aneksów do umowy partnerskiej, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  
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Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 11:15.  

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


